CURRICULUM STRUCTURE 課程結構

BACHELOR HONOURS DEGREE PROGRAMMES 學士榮譽學位課程

QF Level 5

Components 科目類別	Credits 學分
Major/Contextual Studies 主修學科	90-96
Language courses 語文科目	8
Liberal Arts Studies 人文學科	8
School Electives 學科選修	14
Academy Electives 跨學科選修	10
Programme Total 課程總學分:	130-136

ADVANCED DIPLOMA PROGRAMMES

高等文憑課程

QF Level 4, QF Credit 218

Components 科目類別	Credits 學分
Major/Contextual Studies 主修學科	52
Programme Total 課程總學分:	52

ADVANCED DIPLOMA IN CANTONESE OPERA

粵劇高等文憑

QF Level 4, QF Credit 223#

Components 科目類別	Credits 學分
Major/Contextual Studies 主修學科	53^
Programme Total 課程總學分:	53^

*THE 1-YEAR DIPLOMA PROGRAMMES

一年制文憑課程

QF Level 4, QF Credit 135

Components 科目類別	Credits 學分
School-based Studies 學院基本學科	24
Language courses 語文學科	8
Programme Total 課程總學分:	32

DIPLOMA IN CANTONESE OPERA

粵劇文憑

QF Level 3 (2 years), QF Credit 227

Components 科目類別	Credits 學分
Major/Contextual Studies 主修學科	54
Programme Total 課程總學分:	54

CERTIFICATE PROGRAMME

證書課程

QF Level 3, QF Credit 156

Components 科目類別	Credits 學分
Major Courses 主修學科	22-26
Contextual Courses 輔助科目	6-10
School Electives 學科選修	2-6
Programme Total 課程總學分:	36

^{*} Offer of the 1-year Diploma programmes in 2019/20 is subject to approval by the Academic Board of the Academy. 2019/20 年度的一年制文憑課程有待學院的教務委員會審批。

[#] The number of QF credits for Performance Stream is 231 and the number of QF credits for Music Stream is 223. 事修表演的資歷學分為 231,而專修音樂的資歷學分為 223。

[^] The number of credits for Performance Stream is 55 and the number of credits for Music Stream is 53. 事修表演的學分為 55,而專修音樂的學分為 53。

BACHELOR HONOURS DEGREE PROGRAMMES 學士榮譽學位課程

QF Level 5

The four-year Bachelor Honours Degree programmes provide the opportunity and time for students to develop responsibility for their own learning, as well as to reflect upon and enhance their performance. The aim is that, by limiting workload in major studies, students can engage in reflection and self-directed studies. The number of credits for graduation ranges from 130 minimum to 160 maximum across the Schools of Chinese Opera, Dance, Drama, Film and Television, Music, and Theatre and Entertainment Arts. Graduates are awarded a Bachelor of Fine Arts (Honours) degree, except for those from the School of Music, who are awarded a Bachelor of Music (Honours) degree.

四年制學士榮譽學位課程為學生提供更多機會和時間,讓同學在自我鞭策中不斷反思,磨練技藝。有鑒于此,戲曲學院,舞蹈學院、戲劇學院、電影電視學院,音樂學院和舞台及製作藝術學院的畢業總學分範圍為從最低一百三十學分到最高一百三十六學分。課程結構能通過減少主修科工作量帶給學生更充裕的時間,使他們有更多的自省空間並自我發掘,此為拓展學習視野的不二法門。除了音樂學院的畢業生被授予音樂學士(榮譽)學位以外,其他畢業生們將被授予藝術學士(榮譽)學位。

ADVANCED DIPLOMA PROGRAMMES

高等文憑課程

QF Level 4

The two-year Advanced Diploma programmes provide students with a completely integrated training to prepare and to qualify the students for a professional career in their chosen art discipline. These programmes are for those who have a Diploma but will not pursue further studies at Degree level.

兩年制的課程旨在為學生提供綜合和全面性的訓練,使其獲得 從事表演藝術工作的專業資格。此項課程是為那些已取得文憑 資格但卻不欲修讀學位課程的學生而設。

*THE 1-YEAR DIPLOMA PROGRAMMES

一年制文憑課程

QF Level 4

The 1-year Diploma is structured to impart a broad understanding of and develop skills in the students' chosen performing arts/technical arts field offered by the Academy in preparation for studies in the Bachelor of Fine Arts (Honours) Degree programmes.

一年制的文憑課程為準備升讀學士榮譽學位課程的學生而開辦,課程內容主要以學生所選取的專業表演藝術/製作藝術上提供廣泛基礎理論及技能發展訓練。

DIPLOMA IN CANTONESE OPERA

粵劇文憑

QF Level 3

This two-year Diploma programmes of the Academy is a foundation programme which provide students with intensive training in preparation for further studies of the performing arts at the tertiary level. The programmes are designed for Form 6 school leavers who have completed the Hong Kong Diploma of Secondary Education (HKDSE).

兩年制的文憑課程是為準備升讀高等文憑課程的學生提供集中式的基礎訓練。課程為香港中學文憑試的中六畢業生而設。

CERTIFICATE IN THEATRE AND ENTERTAINMENT ARTS (FAST TRACK VOCATIONAL)

舞台及製作藝術 (精研職業訓練) 證書

QF Level 3

This one-year programme is structured to provide students with practical experience in the production disciplines of theatre, entertainment and performing arts. Students will be offered core studies within these disciplines as well as other supporting courses in the School. A student who has successfully completed this programme should have the ability to enter the entertainment industry at junior level.

一年制課程涵蓋舞台藝術、娛樂藝術和演藝各製作層面,內容豐富實用,學生除了修讀核心課程之外,還可選修本學院各項輔助科目。學生成功完成課程之後,可撰擇投身業內的基層職位。

^{*} Offer of the 1-year Diploma programmes in 2019/20 is subject to approval by the Academic Board of the Academy. 2019/20 年度的一年制文憑課程有待學院的教務委員會審批。